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Ärende 20. Trafikplan för Kristianstads kommun 

Vänsterpartiet skriver med glädje under på centrala delar av den nu föreslagna trafikplanen. I 
synnerhet välkomnar vi dess huvudbudskap att andelen som går, cyklar och åker kollektivt 
ska öka och andelen som kör bil ska minska samt målsättningen att göra en skolvägsanalys 
för barn i skola och förskola. Ett minskat bilåkande kombinerat med en analys av barns vägar 
till och från skola, förskola och fritidsaktiviteter skulle hjälpa både klimatet och 
trafiksäkerheten i kommunen. 

Dock finns det ett antal punkter som vi inte kan stödja och som vi också yrkade på att de 
skulle strykas ur planen.  

Vänsterpartiet yrkade på följande förändringar: 
Sid 34 under styrkor stryka ”Samarbetet med Skånetrafiken” 
Sid 36 under möjligheter stryka ”Effektiviserat linjenät med restidsförkortning” 
Sid 59 under åtgärder stryka ”Genom samarbete mellan…till och från flygplatsen” 

Att så pass ensidigt fokusera på restid och effektivitet som görs på sidorna 34-36 medför att 
andra resenärsgrupper som behöver bussen nära och inte har några större krav på hastighet 
trängs undan. Det blir en kollektivtrafik för de som kan välja mellan buss och bil och inte för 
de som har kollektivtrafiken som enda förmedel. Vi menar också att det är kontraproduktivt 
att lägga energi på att få kollektivtrafik till flygplatsen när all seriös vetenskap visar att 
inrikesflyget måste bort om vi skall klara de globala klimatmålen. 

Då kommunstyrelsen avslog mina yrkanden reserverar jag mig mot beslutet. 

För Vänsterpartiet 

  
Mikael Persson 
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